
From: Георги Терзиев   
Sent: Friday, October 16, 2020 11:29 PM 
To: d.ugrenova@sofia.bg 
Subject: Проект за наредба за прием на деца 

 
На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов, заместник кмет на Столична община 
 
Относно: Проект на Наредба за прием на деца в общинските и частни самостоятелни детски 
ясли,детски градини и в подготвителните групи в общинските училища на територията на 
Столична община. 
 
Здравейте! 
 
Смятам ,че точка К5 ,даваща допълнителен шанс за кандидатстване в детска градина НЕ 
ТРЯБВА ДА БЪДЕ ПРЕМАХВАНА! 
Като родител на дете ,което е прието в ясла,даваща допълнителна точка за прием в детска 
градина, НЕ СЪМ СЪГЛАСЕН с премахването на тази точка. 
В района който живея от почти 40г. ,в момента само тази точка дава шанс на детето ми да 
посещава градина, просто защото същия е огромен, застрои се изключително бързо,но така и 
не се направиха достатъчно детски заведения ,които да поемат всички желаещи. 
 
Поздрави. 
Георги Терзиев 
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